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Tisztelt Elnök Úr !

„Összehangolható –e két adatbázis halmaz a már meglév ő adatvagyon sérelme
nélkül?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Matolcsy György Nemzetgazdasági Miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt két évtizedben kialakult gyakorlat során a költségvetési szerveke t
kiszolgáló intézmények nem mindenhol alkalmaztak egységes megoldásokat a z
adatbázisok kezelése és felhasználása tekintetében, ennek következtébe n
kényszerűségbő l sok ún . sziget-alkalmazás született a problémák kezelésére .
Óbuda-Békásmegyeren is egy saját fejlesztés ű

	

munkaügyi program
(MunkaviszonyOK®) került bevezetésre évekkel ezel őtt (2001-ben), melyne k
adatbázisa teljes kör űen tartalmazza a kerületben dolgozó összes közalkalmazot t
munkaügyi adatait hosszú évtizedekre visszamen ően . Az adatbázisban szerepl ő
információkhoz egy kellően differenciált jogosultsági metódus segítségével minden
munkáltató a saját számítógépén olvasási joggal on-line módon hozzáférhet, ső t
igényei szerint kereséseket, sz ű réseket, végezhet, listákat, dokumentumoka t
készíthet a helyi igényeinek megfelelően . Ez az intranetes megoldás gyakorlatila g
minimálisra csökkentette a papír-felhasználást és lényegében nullára redukált a
várakozási id ő t az egyes dokumentumok címzettekhez való eljuttatása tekintetében .
A Magyar Államkincstár által nemrégiben bevezetett KIR3 program azonban -
melynek célja egy egységes adatszolgáltatási rendszer létrehozása és kezelése -
szinte tesztelés nélkül, rohamtempóban lett bevezetve, és ez több problémát é s
kérdést is felvet . Az eddig felhalmozott adatvagyon ugyanis így nullázódna, illetv e
arra kényszerítené az önkormányzatokat, hogy manuálisan ismét töltsék fel a
rendszereket adatokkal . Vajon megoldható–e, hogy a saját adatbázisok adata i
elektronikus módon beemelésre kerüljenek a KIR3 adatbázisába, ezze l
kiküszöbölendő a kézi adatbevitel során jelentkez ő hibákat, és ha igen, akkor milye n
módon lehet ezt megoldani?

A mai informatikai eszközök egyértelm űen lehetővé tesznek olyan interface-e k
kidolgozását, alkalmazását, amelyek a gazdálkodó szervezetek számára megfelel ő
megoldást biztosítanak, valamint megfelelő egyeztetésekkel és közös



problémamegoldó hozzáállással bizonyosan megteremthető - hiszen fő leg
jogosultsági kérdés - hogy a különböz ő szintű felhasználók eltérő
munkafolyamataihoz igazítsuk a rendszer m ű ködését, hiszen nyilván nem lehet célja
a Magyar Allamkincstárnak sem lényegesen megdrágítani a kérdéses folyamatokat .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az állam számára eminens érdek, hogy napra pontos információi legyenek arról ,
hogy mire mennyi pénz folyik el, azonban éppen a jelen rendszer nem szolgálja ezt ,
hiszen semmilyen konkrét ellen őrzési lehetőség sincs a különböző szinteken . Ahhoz ,
hogy ezeken a problémákon közösen úrrá lehessünk egyeztetésekre volna szükség ,
arra, hogy - az uniós elveknek is megfelel ően – az adatbázisok kezelése a
reálfolyamatokhoz igazodva a megfelelő szinteken zajlódjanak, és ne legye n
összekeverve az operatív munka a monitoring, kontrolling feladatokkal . A fent i
problémákat tartalmazó, 9 pontból álló kérdéseimmel hetekkel ezelő tt megkeresetem
a MÁK illetékes képviselő it, de választ eddig hiába vártam .

Várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát !
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